
P ROTOKÓŁ  NR   VI/2019 

 

z posiedzenia VI/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 28 marca 2019 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach VI/2019 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 15 Radnych  

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady VI/2019 sesji 

Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad VI/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zaproponowała wprowadzenie w pkt 5 porządku obrad 

wystąpienie Komendanta Miejskiego Policji Pana Piotra Zabuskiego; 

 

Radni jednogłośnie przyjęli proponowaną zmianę (imienny wykaz głosowania w załączeniu, w 

głosowaniu nie brała udziału Radna Halina Bronka); 

 

W związku z brakiem innych zmian Radni przyjęli następujący porządek obrad po zmianie (wykaz 

imienny głosowania w załączeniu):  

 

4. Przyjęcie protokołu z obrad V/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5. Wystąpienie Komendanta Miejskiego Policji w Olsztynie Pana Piotra Zabuskiego 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Barczewo; 

7. Projekt uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w Barczewie; 

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany przebiegu i nazwy ulic w miejscowości Wójtowo; 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznej opłaty 

przekształceniowej; 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII(305)2017 z dnia 29 sierpnia 2017 r.  

w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie gminy Barczewo, 

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Barczewo oraz warunków i zasad korzystania z 

tych przystanków; 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2019 rok; 

12. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Przychodni 

Zdrowia; 

13. Projekt uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Miasta i Gminy Barczewo do organu regulacyjnego; 

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII(180)2016 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 

      5 lipca 2016 roku w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

       w drodze inkasa, wyznaczenie inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

15. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX(241)13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

       25 marca 2013 roku w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku    

leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, określenie inkasentów i wysokości wynagrodzenia za 

inkaso; 



16. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XLVI(331)2017 z dnia 28 listopada 2017 r.  

w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat lokalnych i niepodatkowych należności 

budżetowych stanowiących dochody budżetu Gminy Barczewo instrumentem płatniczym; 

17. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr III(32)2018 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia  

     27 grudnia 2018 roku w sprawie: określenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu   

budżetowego – Zakład Budynków Komunalnych; 

18. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2019-

2028; 

19. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

20. Projekt uchwały w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do zmian miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego miasta Barczewa z fragmentami terenu w obrębach Ruszajny 

i Bark-Wrócikowo; 

21. Projekt uchwały w sprawie zmian miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta 

Barczewa z fragmentami terenu w obrębach Ruszajny i Bark-Wrócikowo; 

22. Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

23. Interpelacje i zapytania Radnych;  

24. Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 

25. Odpowiedzi 

26. Sprawozdanie z działalności ZUK w Barczewie w 2018 r. 

27. Sprawozdanie z prac Komisji Stałych Rady Miejskiej w Barczewie za I kwartał 2019r. 

28. Sprawy różne i wolne wnioski; 

29. Zamknięcie obrad VI/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.       

 

Do punktu 4 

 

Radni 13 głosami „za” i jednym głosie wstrzymującym – (wykaz głosowania w załączeniu) przyjęli 

protokół z obrad V/2019 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 5 

 

Wystąpienie Komendanta Miejskiego Policji Pana Piotra Zabuskiego w sprawie reorganizacji Komisariatu 

Policji w Barczewie; 

 

Radni przedyskutowali informację przedstawioną przez Pana Piotra Zabuskiego;  

 

Do punktu 6 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka; 

 

Rada Miejska podjęła: 

    UCHWAŁA nr VI(52)2019 z dnia 28 marca 2019 roku 

w sprawie zmiany Statutu Gminy Barczewo 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik, kierownik wydziału GNR 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

          UCHWAŁA nr VI(53)2019 z dnia 28 marca 2019 roku 

                      w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym położonym w Barczewie 

 



Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik, kierownik wydziału GNR 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - opinia pozytywna 

 

UCHWAŁA nr VI(54)2019 z dnia 28 marca 2019 roku 

                          w sprawie zmiany przebiegu i nazwy ulic w miejscowości Wójtowo 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Paulina Zalewska-Wójcik, kierownik wydziału GNR 

 

Radni podjęli dyskusję w sprawie projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych - opinia pozytywna 

 

Po przeprowadzeniu dyskusji Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr VI(55)2019 z dnia 28 marca 2019 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od rocznej opłaty przekształceniowej; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 10  

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Lichocki, kierownik wydziału GKiOŚ; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

   

UCHWAŁA nr VI(56)2019 z dnia 28 marca2019 roku 

  w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII(305)2017 z dnia 29 sierpnia 2017 r. w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie gminy Barczewo, których właścicielem 

lub zarządzającym jest gmina Barczewo oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Pan Jarosław Złotkowski, Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie przedstawił 

wyjaśnienia do projektu uchwały; 

 

Radni podjęli dyskusję w sprawie przedstawionego projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Po przedyskutowaniu projektu uchwały Rada Miejska podjęła:   

   

 



UCHWAŁA nr VI(57)2019 z dnia 28 marca 2019 roku 

w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 

2019 rok; 

 

Imienny wykaz Radnych do obu uchwał w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Pani Halina Bronka złożyła wniosek formalny o nieodczytywanie sprawozdania, zadawanie pytań 

Dyrektorowi Miejskiej Przychodni Zdrowia i przedstawienie przez Pana Dyrektora informacji o zmianach, 

które chce wprowadzić w przychodni; 

 

Wniosek Radnej Haliny Bronki został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Tadeusz Plawgo, Dyrektor Miejskiej Przychodni 

Zdrowia w Barczewie; 

 

Radni podjęli dyskusję w sprawie przedstawionego projektu uchwały; 

 

Opinia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Po przedyskutowaniu projektu uchwały Rada Miejska podjęła: 

   

UCHWAŁA nr VI(58)2019 z dnia 28 marca 2019 roku 

  w sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Przychodni Zdrowia; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Przerwa w obradach; 

 

Wznowienie obrad po 10min. przerwie; 

 

Do punktu 13 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Jacek Kasprzak, Prezes Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji w Barczewie; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                   UCHWAŁA nr VI(59)2019 z dnia 28 marca  2019 roku 

w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Miasta i Gminy Barczewo do organu regulacyjnego; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 14 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                     UCHWAŁA nr VI(60)2019 z dnia 28 marca  2019 roku 

w sprawie zmiany uchwały nr XXVII(180)2016 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 5 lipca 2016 roku 



w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenie 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 15 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                   UCHWAŁA nr VI(61)2019 z dnia 28 marca  2019 roku 

w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX(241)13 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 25 marca 2013 

roku w sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, określenie inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 16 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz -Skarbnik Miasta 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                       UCHWAŁA nr VI(62)2019 z dnia 28 marca  2019 roku 

w sprawie uchylenia uchwały nr XLVI(331)2017 z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie dopuszczenia 

zapłaty podatków, opłat lokalnych i niepodatkowych należności budżetowych stanowiących dochody 

budżetu Gminy Barczewo instrumentem płatniczym; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 17 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Piotr Mostek - Zastępca Burmistrza Barczewa 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych - opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                       UCHWAŁA nr VI(63)2019 z dnia 28 marca  2019 roku 

 w sprawie zmiany uchwały nr III(32)2018 Rady Miejskiej w Barczewie z dnia 27 grudnia 2018 roku  

w sprawie: określenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego – 

Zakład Budynków Komunalnych; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 18 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

                                       UCHWAŁA nr VI(64)2019 z dnia 28 marca  2019 roku 

          w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2019-2028; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 



 

 Do punktu 19 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawiła Pani Dorota Kondratowicz – Skarbnik Miasta; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                                       UCHWAŁA nr VI(65)2019 z dnia 28 marca  2019 roku 

                                     w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2019 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 20 

 

Wyjaśnienia przedstawiła Pani Iwona Nobert-Ćwiek, Zastępca Kierownika wydziału Budownictwa i 

Inwestycji; 

 

Dalszych wyjaśnień do projektu uchwały udzielił urbanista, który był autorem Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego; 

 

Radni po przedyskutowaniu 15 przedstawionych uwag złożonych do MPZP przegłosowali te uwagi 

( imienny wykaz głosowania do 15 przedstawionych uwag w załączeniu) 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Komisja nie wydała opinii; 

 

Po przedyskutowaniu projektu uchwały i przegłosowaniu uwag do MPZP Rada Miejska podjęła: 

 

  UCHWAŁA nr VI(66)2019 z dnia 28 marca  2019 roku 

w sprawie rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag do zmian miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego miasta Barczewa z fragmentami terenu w obrębach Ruszajny i 

Bark-Wrócikowo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 21 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił urbanista tworzący Miejscowy Plan Zagospodarowania 

Przestrzennego; 

 

Opinia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska – Komisja nie podjęła opinii, zostawiła projekt uchwały 

pod głosowanie Radnych  

 

Po przedyskutowaniu projektu uchwały Rada Miejska podjęła: 

 

UCHWAŁA nr VI(67)2019 z dnia 28 marca  2019 roku 

w sprawie zmian miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego miasta Barczewa 

z fragmentami terenu w obrębach Ruszajny i Bark-Wrócikowo; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Przerwa w obradach; 

 

Po zakończeniu przerwy Pani Przewodnicząca, w związku z prawdopodobną nieprawidłowością przy 

głosowaniu pkt. 9 uwag do zmian w Miejscowym Planie Zagospodarowania Przestrzennego 



realizowanego w pkt. 2) porządku obrad złożyła wniosek o reasumcję głosowania nad punktem 9. Radni 

przyjęli wniosek Pani Przewodniczącej. ( Imienny wykaz w załączeniu) 

Następnie przystąpiono do reasumpcji głosowania nad pkt. 9. ( imienny wykaz głosowania w załączeniu) 

 

Do punktu 22 

 

Sprawozdanie z działalności między sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – 

Burmistrz Barczewa; 

 

Radni zadali pytania do przedstawionego sprawozdania. Pan Andrzej Maciejewski udzielił na nie 

odpowiedzi; 

 

Do punktu 23 

 

INTERPELACJE 

 

Przewodnicząca Rady przekazała, że na ostatniej sesji wpłynęły 1 interpelacje i Radny Sebastian Białecki, 

który złożył tą interpelację otrzymał na nią odpowiedź;  

 

Pan Radny Sebastian Białecki przedstawił swoje uwagi do przekazanej mu odpowiedzi; 

 

Pan Andrzej Maciejewski odpowiedział na uwagi Radnego; 

 

ZAPYTANIA 

 

Radny Grzegorz Matłoka – Pan Radny poprosił aby ponownie przyjrzeć się kwestii zatok 

przystankowych w Ruszajnach. Minął ponad miesiąc i nadal nie ma odpowiedzi z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. Pan Grzegorz Matłoka prosi o ponowne wysłanie pisma do Zarządu Dróg; 

 

Radny Bartosz Pontus – Pan Radny przekazał, że w grudniu składał pismo w sprawie słupa 

energetycznego na boisku w Lesznie i do tej pory nie otrzymał na to pismo odpowiedzi. Na jakim etapie 

jest ta sprawa  - czy jest wycena i stanowisko zarówno Urzędu jak i Energii? 

 

Pan Andrzej Maciejewski przekazał, że sprawa jest identyczna jak w przypadku przystanków w 

Ruszajnach – do tej pory nie ma odpowiedzi od Energii. Będzie wystosowana ponowna prośba o 

określenie się w tej sprawie; 

 

Radny Sebastian Białecki – Pan Radny zaapelował do Pana Burmistrza aby ruch autobusów szkolnych 

przez Osiedle Słoneczne do byłego gimnazjum został skierowany na ul. Warmińską; 

 

Do punktu 24  

 

Sołtys Sołectwa Kaplityny oraz Radna Powiatowa Krystyna Szter – Pani Radna Powiatowa poprosiła 

by Pan Burmistrz wyjaśnij jej co kryje się pod nazwą „Pisa Young Stars“ oraz „Pisa Old Stars“ aby mogła 

Pani Radna przekazać członkom Komisji Kultury Rady Powiatu co to są za zadania. Pani Radna zapytała 

również jak wygląda sprawa Aldesy w Gminie Barczewo? 

 

Do punktu 25 

 

Odpowiedzi Burmistrza: 

 

Zapytanie Radnego Sebastiana Białeckiego – Pan Burmistrz przekazał, że ok. 2 miesięcy temu gościł u 

siebie Prezesa Spółdzielni Rodło wraz z Zarządem Spółdzielni w sprawie wspomnianej przez Radnego 

drogi. Pan Andrzej Maciejewski poinformował, że od września chce zakończyć doworzenie dzieci dużymi 

autobusami i taką też informcję otrzymał Prezes Spółdzielni Rodło. Kiedy zostało przekazane Zarządowi i 



Prezesowi, że autobusy się zmieniejszą nie było z ich strony sprzeciwu aby te autobusty dalej jeździły po 

drodze spółdzielni. Pan Burmistrz zaproponował aby na tą chwilę duże autobusy zajeżdżały na pętlę przy 

ul. Warmińskiej i schodkami docierały po ścieżce do szkoły. Jeśli od września Prezes spółdzielni nie 

wyrazi zgody na przejazad autobusów po drodze osiedlowej to autobusy będą wjeżadżały na ul. Północną 

od ul. Warmińskiej i przy szkole będą miały parking ( parking dla samochodów osobowych będzie 

zamknięty). Na spotkaniu tym był również ustalony sposób i miejsce wsiadania i wysiadania dzieci 

niepełnosprawnych. Miejsce to zostało na piśmie uzgodnione z Panią Dyrektor MZOiZ. Jeśli wpłynie 

informacja od Prezesa Zarządu, że autobusy mają tą drogą nie jeździć to rozwiązania są dwa tak jak 

wcześniej było powiedziane. 

 

Zapytanie Radnej Powiatowej Krystyny Szter – Pan Burmistrz przekazał, że na zadania „Pisa Young 

Stars“ i „Pisa Old Stars“złożył wniosek do Starosty Powiatowego o wspracie finansowe. Pan Andrzej 

Maciejewski przekazał, że więcej informacji na temat tych rozgrywek może przekazać Radny Adam 

Dowgiałło, przewodniczący Komisji Sportu,Turystyki, Kultury i Promocji Gminy; 

 

Radny Adam Dowgiałło przekazał szersze informacje na temat wspomnianych przez Pan Burmistrza 

rozgrywek sportowych; 

 

Pan Andrzej Maciejewski dodał, że Starostwo Powiatowe wspierało fianansowo festiwal 

„ERROR“ organizowany przez Centrum Kulturalno-Biblioteczne w Barczewie. W tym roku zgłoszone 

zostały zadania realizowane przez Gminny Klub Sportowy „Pisa Barczewo“; 

 

Pan Burmistrz odpowiadając na pytanie Pani Krystyny Szter odnośnie Aldesy przekazał, że były próby 

wielokrotnego kontaktu z  tą firmą jednak bezskutecznie. Sprawa została przekazana adwokatowi 

obsługującemu Gminę Barczewo do wystąpienia do Aldesy. Ostatecznie odezwał się dyrekor Aldesy i 

zaproponował spotkanie w naszym Urzędzie. Spotkanie ma się odbyć w przyszłym tygodniu; 

 

Pan Radny Adam Dowgiałło uzupełnił swoje informacje odnośnie wspomnianych powyżej rozgrywek 

sporowych dodając, że poprosił Burmistrza o złożenie wniosku o wsparcie Starostwa dla zadań 

realizowanych przez stowarzyszenia, a nie jednostki gminne takiej jak Centrum Kulturalno-Biblioteczne. 

Stowarzyszeniom jest cieżej pozyskiwać środki na swoje zadania. Pan Radny cieszy się, że w tym roku 

udało się zgłosić do dofinansowania stowarzyszenie; 

 

Do punktu 26 

 

Pani Halina Bronka złożyła wniosek formalny o nieodczytywanie materiałów do punktu porządku obrad; 

 

Wniosek Radnej Haliny Bronki został jednogłośnie przyjęty przez Radnych (imienny wykaz głosowania w 

załączeniu); 

 

Pani Beata Szewczyk – Prezes Zakładu Usług Komunalnych w Barczewie przedstawiła ważniejsze 

kwestie dotyczące działania Zakładu w ubiegłym roku; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osieca podziękowała Prezes Beacie Szewczyk za pilne reakcje na 

wszystkie zgłoszenia; 

 

Radni wraz z Panią Prezes Beatą Szewczyk oraz Panem Burmistrzem i Panem Zastępcą przedyskutowali 

kwestie związane z gospodarką odpadami; 

 

Do punktu 27 

 

Przewodniczący Komisji Stałych Rady przedstawili sprawozdania z prac Komisji za I kwartał 2019 roku; 

 

 

 



Do punktu 28 

 

Radna Halina Bronka oraz Radny Bartosz Pontus zawnioskowali o zakup tableta dla pracownika Urzędu 

zajmującego się leśnictwem; 

 

Pan Burmistrz stwierdził, że Radni nie powinni zajmować się takimi rzeczami. Sprawa zakupu sprzętu dla 

Pana leśnika była załatwiona w ubiegłym roku w grudniu. Został zakupiony GPS, o który na wstępie 

poprosił Pan leśnik. Zakup tabletu miał być w późniejszym terminie zgodnie z tym o co prosił leśnik. 

Zakupy organizacyjne dla Urzędu nie powinny być poruszane na sesji; 

 

Pani Halina Bronka przekazała, że nie był to wniosek Pana leśnika do Radnych tylko Radni sami 

zauważyli taką potrzebę. Drugim wniosekm jak złożyła Pani Radna jest zakup samochodu na potrzeby 

Urzędu; 

 

Pan Burmistrz przekazał, że zgadza się z potrzebą zakupu samochodu. Jest on potrzebny dla praocwników 

Urzędu. W aktualnej zmianie budżetu te środki nie zostały znalezione. Samochody, którymi dysponuje 

Urząd są już na skraju ekspoloatacji. Jeśli Pan Burmistrz znajdzie środki na zakup samochodu to wystąpi 

do Rady z wnioskiem o jego zakup; 

 

Radny Piotr Groszkowski zapytał czy została uregulowana sprawa zgłoszona na poprzedniej sesji 

dotycząca znaków na skrzyżowaniu  ul. Jaśminowej i ul. Modrzewiowej w Wójtowie? 

 

Pan Burmistrz przekazał, że teren skrzyżowania tych ulic został przekazany firmie budującej to 

skrzyżowanie. Jest to firma Skanska i to oni organizują ruch na tym terenie. Po zakończeniu inwestycji 

cała trasa będzie oznakowana; 

 

Radna Balbina Buras podziękowała za wykonanie oświetlenia w imieniu mieszkańców Barczewka, 

Biedowa i Dąbrowki Małej. Pani Radna zapytała w imieniu mieszkańców i sołtysa Barczewka czy Urząd 

ma wpływ na to co się dzieje z transpotrem okejkami? Busy nie zawsze zajeżdżają do Barczewka. Czy 

Urząd może wpłyąć na przewożnika aby to co jest zaplanowane w rozkładzie jazdy było realizowane? 

 

Pan Andrzej Maciejewski odpowiadając na pytanie Pani Balbiny Buras poinformował, że Urząd może 

prosić przewoźnika by realizował kursy zgodnie z koncesją i rozkładem jazdy. Urząd nie może wpłynąć na 

to aby przewoźnik realizował tą usługę. To są prywatne firmy przewozowe. Było kilka takich wniosków 

do przewoźników na różnych trasach. Pan Burmistrz przekazał, że od września chce zorganizować 

transport publiczny na terenach wiejskich i wtedy przewoźnik, który wygra przetarg będzie bez 

problemów realizował rozkład jazdy; 

 

Pan Andrzej Lichocki, kierownik wydziału GKiOŚ odnosząc się do pytania Pani Radnej przekazał, że 

konsultował sprawę przystanku, o którym mówiła Pani Balbina Buras z specjalistą ds. transportu. Okazało 

się że przystanek jest usytuowany na trasie Barczewko/Różnowo i to nie z Gminą Barczewo jest 

uzgadniany rozkład jazdy. Przewoźnik jest organizowany przez Gminę Dywity; 

 

Radny Andrzej Turek przekazał, że Stowarzyszenie Sołtysów 06 kwietnia organizuje akcję „Sprzątania 

Świata“ pod hasłem „Sprzątamy naszą Gminę Barczewo“. Pan Radny zaprasza również do tej akcji 

mieszkańców Barczewa. Pan Radny poprosił również o ujednolicenie telefonów alarmowych dla 

wszystkich Sołectwa na tablice informacyjne; 

 

Sołtys Sołectwa Jedzbark Marek Makrucki podziękował Radzie Miejskiej i Burmistrzom za 

zabezpieczenie środków na zakup płyt drogowych do Jedzbarka; 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przekazała, że Pan Andrzej Maciejewski złożył na ręce Pani 

Przewodniczącej sprawozdanie z wykonania budżetu za I kwartał 2019 roku. Sprawozdanie zostanie 

przekazane Radnym drogą e-mail; 

 



Do punktu 29 

 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady VI/2019 sesji Rady Miejskiej 

dziękując wszystkim za przybycie; 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


